

Mr. Robinson (Burnaby) for Mr. Manly on the Standing Joint Committee on Regulations and other Statutory Instruments.

Messrs. Hnatyshyn and Baker (Nepean—Carleton) for Messrs. Scott (Victoria—Haliburton) and Kilgour on the Standing Joint Committee on Regulations and other Statutory Instruments.

Mr. Greenaway for Mr. Schellenberger on the Special Committee on Indian Self-Government.

M. Robinson (Burnaby) en remplacement de M. Manly sur la liste des membres du Comité mixte permanent des règlements et autres textes réglementaires.

MM. Hnatyshyn et Baker (Nepean—Carleton) en remplacement de MM. Scott (Victoria—Haliburton) et Kilgour sur la liste des membres du Comité mixte permanent des règlements et autres textes réglementaires.

M. Greenaway en remplacement de M. Schellenberger sur la liste des membres du Comité spécial sur l'autonomie politique des Indiens.

*Returns and Reports Deposited with the
Clerk of the House*

The following papers having been deposited with the Clerk of the House were laid upon the Table pursuant to Standing Order 46(1), namely:

By Mr. Chrétien, a Member of the Queen's Privy Council,—Capital Budget of Petro-Canada for the 1983 financial year, pursuant to subsection 70(2) of the Financial Administration Act, chapter F-10, R.S.C., 1970, together with a copy of Order in Council P.C. 1982-4015, dated December 23, 1982, approving same. (English and French).—Sessional Paper No. 321-1/23E. (*Deemed referred to the Standing Committee on National Resources and Public Works*).

By Mr. Gray, a Member of the Queen's Privy Council,—Report on the Administration of the Public Service Superannuation Act for the fiscal year ended March 31, 1982, pursuant to sections 36 and 49 of the Act, chapter P-36, R.S.C., 1970. (English and French).—Sessional Paper No. 321-1/220C. (*Deemed referred to the Standing Committee on Miscellaneous Estimates*).

By Mr. Gray,—Report on the Administration of the Supplementary Retirement Benefits Act for the fiscal year ended March 31, 1982, pursuant to section 11 of the Act, chapter 43 (1st Supplement), R.S.C., 1970. (English and French).—Sessional Paper No. 321-1/366C. (*Deemed referred to the Standing Committee on Miscellaneous Estimates*).

By Mr. Whelan, a Member of the Queen's Privy Council,—Report respecting the Operations of the Agreements and Payments made to the Provinces under the Crop Insurance Act for the fiscal year ended March 31, 1982, pursuant to section 13 of the Act, chapter C-36, R.S.C., 1970. (English and French).—Sessional Paper No. 321-1/116C. (*Deemed referred to the Standing Committee on Agriculture*).

*États et rapports déposés auprès du Greffier
de la Chambre*

Les documents suivants, remis au Greffier de la Chambre, sont déposés sur le Bureau de la Chambre, conformément aux dispositions de l'article 46(1) du Règlement, savoir:

Par M. Chrétien, membre du Conseil privé de la Reine,—Budget d'investissement de la Société Petro-Canada pour l'année financière 1983, conformément à l'article 70(2) de la Loi sur l'administration financière, chapitre F-10, S.R.C., 1970, ainsi que copie de l'arrêté en conseil C.P. 1982-4015, en date du 23 décembre 1982, approuvant ce budget. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-1/23E. (*Réputé déféré au Comité permanent des ressources nationales et des travaux publics*).

Par M. Gray, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport sur l'application de la Loi sur la pension de la Fonction publique, pour l'année financière terminée le 31 mars 1982, conformément aux articles 36 et 49 de cette Loi, chapitre P-36, S.R.C., 1970. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-1/220C. (*Réputé déféré au Comité permanent des prévisions budgétaires en général*).

Par M. Gray,—Rapport sur l'application de la Loi sur les prestations de retraite supplémentaires, pour l'année financière terminée le 31 mars 1982, conformément à l'article 11 de cette Loi, chapitre 43, S.R.C., 1970 (1^{er} Supplément). (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-1/366C. (*Réputé déféré au Comité permanent des prévisions budgétaires en général*).

Par M. Whelan, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport concernant le fonctionnement des accords conclus et les paiements faits aux provinces en vertu de la Loi sur l'assurance-récolte au cours de l'année financière terminée le 31 mars 1982, conformément à l'article 13 de cette Loi, chapitre C-36, S.R.C., 1970. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-1/116C. (*Réputé déféré au Comité permanent de l'agriculture*).